
Høringssvar vedrørende Fritidspædagogisk rammeaftale for KKFO’er 
 

Skolebestyrelsen på Katrinedals Skole mener at det vigtigste i oprettelsen af KKFO er at der skabes én 

samlet enhed, under skolens ledelse. Det er vigtigt at der kan arbejdes direkte på integration af fritidshjem i 

den øvrige struktur. 

Bestyrelser er derfor ikke interesseret i en struktur, hvor der skabes separat økonomi, ledelse eller 

repræsentation. Skolebestyrelsen føler sig fuldt ud i stand til at være bestyrelse for af alle delelementer af 

en kommende institution. 

Skolebestyrelsen ønsker at kunne arbejde direkte på en fortælling om ”Vi” i forståelsen af én samlet enhed, 

frem for opdeling og særrepræsentation. 

For at styrke enhedstænkningen, foreslår skolebestyrelsen at klubben ved Katrinedals Skole indlemmes i 

samme struktur under skolens ledelse. 

Skolebestyrelsen er bekymret for den manglende transparens i budgettet generelt, og i forhold til KKFO i 

særdeleshed. Hvordan vil Katrinedals Skole blive påvirket økonomisk?  
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